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 Protokoll 
 
 Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 
 Datum:  2009-04-07 
 Tid: 19:00  
 Plats: Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, Östersund 
 
 Närvarande: 
  
 Göran Fürstenberg Ordförande 
 Kjell Sundström  
 Lars Nordberg Sekreterare 
 Sven Wahlström 
 Olof Ternström 
 Eva Dadell 
 Wille Ulrich-Häreblad 
 Monica Netzler 
  
§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet.   

  
§2 Genomgång av föregående protokoll.  
  
 Lars Nordberg gick igenom föregående styrelseprotokoll. Protokollet justerades. 
 
§3 Prisutdelning: 
 
 Göran delade ut 3 priser, 1 till Wille, 1 till Eva och 1 till ?. 
 
 Det beslutades att det ska införskaffas fler priser så varje medlem i vinnande lag 
 i ungdomstävlingen får ett eget pris. 
  
§4 Ekonomi. 
 
 Föredrogs av Kjell. 
 
 Bingopengen 1.800,- har inkommit. I övrigt inget särskilt att avhandla.  
  
 Inget särskilt beslut fattades. 
 
§4 Post. 
 
 Föredrogs av Sven. 
 
 Kallelse till föreningsarkivet 27/4. Ev intressent kan gå. 
 Verksamhetsbevisen från Seglarförbundet har inkommit, gavs till Eva. 
 Taxan för hyra av lokalen hos kommunen för idrottsverksamhet har inkommit. 
 Kassören tittar igenom detta och lämnar synpunkter vid nästa sammanträde. 
 Div reklam placeras i klubbhuset. 
 
 Inget särskilt beslut fattades. 
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§5 Rapporter     
 
 Jolle 
 
 Föredrogs av Eva Dadell. 
 
 Eva rapporterar från mötet hon varit på.  
 
 Sailcoach: Ulf Dagebrandt. 
 Upplägg för seglarskolan och träningsinstruktörer mm diskuterades. 
 Oklart hur betalning till sailcoachen skall ske. 
 De var mycket nöjda med dagen. 
 
 Hon lämnade synpunkten som diskuterats att vi inte syns så mycket i Östersund. 
 Vi bör visa upp oss på årsmöten mm. 
 
 Sökta bidrag; 5.000,- erhållet av mellannorrlands seglarförbund. 60.000,- från 
 Idrottslyftet, utbetalas efter inköp av båt. För båtköp 2 st RS Feva, hälften 
 erhålles. 
 
 1.000,-/ledare, grön eller blå nivå erhålles från Idrottslyftet. 
 Domarutbildning eller ledarutbildning röd så står dom för hela kostnaden. 
 Vi försöker göra ny satsning 19/4, upptaktsträff för att planera säsongen. 
 
 Bryggorna: 
 
 Janne Nyberg, ? Högbom trsp, tagit på sig detta. KV marin Hudiksvall. 
 
 Eva Dadell har kontakt med sailcoachen och rapporterar till nästa möte. 
 
 Seglarskolan: 
 
 Föredrogs av Monica. Monica presenterade affischen. 
 
 Seglarskolan i Åre: 
 
 Täcks av medlemsförsäkringen. Transportförsäkring finnes. 
 
 Kölbåt: 
 
 Kölbåtsansvarig: Claes Hoglert har tillfrågats, men ännu ej givit klart besked. 
 Sven och Lage tar på sig de två första kursseglingarna. Gästlista på hemsidan 
 förslag från Wille. Olle mailar minnesanteckningarna från planeringsmötet till 
 Göran. Om Claes går in som kölbåtsansvarig adjungeras han till styrelsen. 
 
 Anläggning: 
 
 Olle föredrog detta: 
 
 OK med Åstorpet. Vi får disponera detta i vada delar i sommar. Bryggorna 
 håller på att lagas. 
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 Asbjörn skall titta på tider för: 
 

 Seglarlägret för ungdomarna, 
 Åsön runt (kölbåtssidan) 
 SM för Neppare 
 Avslutning för jolleseglarna sökas snarast efter påsk. 
 Odjursregattan, ev övernattning. 
 Ev midsommarfirande på Åstorpet, kollas med Gunter (Olle). 

 
 Förslag ang Nepparregattan; Att ett antal större båtar placeras på Frösön och att 
 Nepparna ligger i hamnen i Östersund. 
 
 Traktorn: 
 
 Ny BM Volvo införskaffad för 45.000,-. Draget på traktor skall göras om. Det 
 kan bli nödvändigt att bygga om draget på vagnarna för att de skall kunna dras 
 av nya traktorn eftersom draget på traktorn sitter längre in och att det kan blir 
 problem med frigången mot taket och peken. 
 
 Skall nya traktorn användas till snöröjning? 
 
 Avtal ang båthusbyggnationer: Lars och Kjell tittar på detta. 
 
 Gemensamhetsbyggnaderna: 
 
 Ansvarig behövs. 
 
 Roderbladet: 
 
 Asbjörn skall skriva i Roderbladet ang byggnationerna. Ansvarig för roderbladet 
 saknas. Förslag efterfrågas. Mediaprogrammet kanske kan tillfrågas? JP 
 Högbom tillfrågades per telefon under sammanträdet och svarade ja på att ta på 
 sig detta. Stoppdatum är 15/4. 
 
 Kvarstående frågor: 
 
 Volvo City Sailing har tagit upp att komma upp 31/7 till Östersund. Kontakt 
 med Yrangruppen tas. Kappsegling lördag – söndag, barn och 
 ungdomsaktiviteter. SSS behöver inte ageras. Eva eller Monica kollar med 
 Yrangruppen. 
 
 NeppareSM: 
 
 Logga visades upp av Wille. Styrelsen accepterade den. 
 Över 20 båtar verkar komma. Eventuellt kan 15 tillkomma. 
 
 Wille tycker att det verkar vara under kontroll. Tävlingsledare Lennart Ekholm, 
 Seglingsledare Håkan Enerud, Domare Kjell Granström. 
 
 Eventuellt kan Jens Nilsson tillfrågas om att ta hand om invigningen. Alternativt 
 kan Bengt Marsch vara ett alternativ. Göran tar kontakt med dem ang detta. 
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 Prisutdelningen kan kanske tas om hand av Landshövdingen. Även detta kollar 
 Göran. 
 
 Utskänkningstillstånd skall sökas för nepparefesten. Göran ringet Lars Martin 
 Lundgren och kolla upp detta. 
 
 Patrik Fröjd vill ha tillbaka varvsdeposition pga att han sålt båten. Styrelsen 
 beslutar att han får tillbaka sin deposition om 8.000,- kr omgående trots att han 
 eg är skyldig att vänta 3 år. 
 

Nästa möte:   
 
Hålls enligt tidigare beslut 12/5 kl 1900 på Östersunds Advokatbyrå 
 

 Därmed avslutades styrelsemötet och ordföranden tackade alla närvarande för 
 visat intresse.  
 
 Vid protokollet: 
 
 
 Lars Nordberg 
 
 Justeras:  
   
  
 Kjell Sundström   Stickan Hedblom 
 


